



VALLENSBÆK RIDEKLUB

## Vallensbæk Rideakademi

Vallensbæk, den 11.04.2024

VLR, bestyrelsesmøde, nr. 4, den 11.04.2024	
<b>Deltagere</b>	<b>Henrik, Michelle (referent), Dorthe, Britha, Emilie, Julie, Clara,</b>
<b>Afbud</b>	<b>Caroline, Tina</b>
<b>Dagsorden</b>	<ol style="list-style-type: none"><li><b>Valg af mødeleder</b></li><li><b>Godkendelse af dagsorden</b></li><li><b>Godkendelse og underskrift af referat:</b> Referat og underskrift af bestyrelsesmøde nr. 2, onsdag den 28.02.2024 Referat og underskrift af generalforsamling onsdag den 21.03.2024 Underskrift af bestyrelsens beretning for 2023-2024 Referat og underskrift af konstituerende bestyrelsesmøde nr. 3, onsdag den 21.03.2024 Underskrift af Forretningsorden og Funktionsbestyrelse for 2024-vedhæftet</li><li><b>Orientering fra formanden:</b> Opdatere dagsorden til konstituerende bestyrelsesmøde Bestyrelsesgodtgørelse Indkøb Cup- og Klubmesterskaber Championatlist Hjælpere til stævner Tildelte stævner Bilag til officials til parastævnet Dato for overrækkelse af klubmesterskabsdækkener og præmier til årets frivillige</li></ol>

	<p>5. <b>Orientering fra næstformanden:</b>  Evaluering af generalforsamlingen  Bestyrelsesarbejdet  Opgavefordeling i bestyrelsen</p> <p>6. <b>Orientering fra kassereren:</b>  Regnskab 1. kvartal til Vallensbæk Rideakademi  Regnskab1. kvartal Vallensbæk Rideklub  Fremsendelse/betaling af faktura/regninger til Vallensbæk Rideklub  Børneattester – medlemskab for udvalgsmedlemmer</p> <p>7. <b>Rapport fra udvalg:</b>  <b>a) Dressurudvalg:</b>  Planlagte E-D-C-Dressurstævner frem til 01.10.2024  Championatslister dressur  Bestemmelser for Klubmesterskab – VLR-cup 2024  Hjælpertimer  <b>b) Springudvalg</b>  <b>c) Cafeudvalget :</b>  Aftale om betaling til Rideakademiet fra "Velbekomme"  <b>d) Kæphesteudvalg</b>  e) Voltigeudvalg  <b>f) TREC-udvalg</b>  g) Sponsorudvalg  <b>h) Hjemmeside og SoMe-udvalg</b>  <b>Årshjul</b>  <b>i) Fællesskabsudvalg/Juniorudvalg</b>  <b>j) Ad hoc-udvalg</b></p> <p>8. <b>Evt. herunder ny mødedato</b></p>

### **1.Valg af mødeleder**

Dorthe blev valgt

### **2.Godkendelse af dagsorden**

Godkendt

### **3. Godkendelse og underskrift af referat:**

- fra bestyrelsesmøde nr. 2, den 28.02.2024
- fra generalforsamlingen ikke godkendt - ikke udsendt
- af bestyrelses beretning for 2023-2024
- fra konstituerende bestyrelsesmøde nr.3, den 21.03.2024
- Underskrift af Forretningsorden og Funktionsbeskrivelse for 2024 – udsat Britha opdatere

### **4. Orientering fra formanden:**

**Ønsker flere ting på dagsorden til det kontinuerende møde.**

Godkendelse af formandens beretning

Opdateret mail, Messenger tråd mv gøres med det samme

Opdatering af bestyrelsen på DRF-DRF 1

### **Bestyrelsesgodtgørelse:**

Bestyrelsen besluttede enstemmigt at bestyrelsesmedlemmer skal have bestyrelsesgodtgørelse.

Britha kontakter Vallensbæk Kommune om det må tages fra klubkontoen, udbetales første gang 31.12 til den siddende bestyrelse. Kan tilskuddet også udbetales til junior-repræsentanten?

### **Indkøb:**

Tages under kassereren

### **Cup- og Klubmesterskaber:**

Henrik skal sende referat fra strategimøde til Emilie.

Springudvalget står for springs nye regler til cup og mesterskab.

Dressurudvalget (Britha, Michelle og evt Tina) står for dressurens nye regler til Cup og Klubmesterskab.

Rideskolens regler er fortsat de samme.

Voltigeudvalget vil blive bedt om at lave et udkast, hvis de ønsker et klubmesterskab.

### **Championatlist:**

Tages under opgavefordeling

Ønsker fremover at kalde det ranglister

Ændring i regel ift. holdmesterskab: fra nu af gives point, som hvis det var gennemført ridt fremfor tidligere, hvor man ingen point fik ved start i holdkonkurrencer.

Ændring i reglerne, listen opdateres senest den 10 i måneden og indsigelser skal ske senest 14 dage herefter.

Rideskolen er i gang med opdatering af ranglisten 2023.

### **Hjælpere til stævner:**

Ønskes flere unge, og vil finde ud af, hvordan vi kan blive bedre til at få alle inkluderet fremfor at virke ekskluderende.

Sætte retningslinjer for, hvordan man lærer hjælperposterne fx ikke for mange til speaker inde samtidigt da dette kan skabe fjol.

Finde muligheder, som gør det federe at være hjælpere til stævner hos VLR, fx hjælperfest, spiser sammen efter banebyg og hjælper timer som udløser en form for gave m.m.

Sund mad og flere ting til et hjælpermadbord, ønskes også.

### **Tildelte stævner:**

Når vi har fået en stævnetid, så holder vi et stævne fremfor at ændre dette.

### **Bilag til officials til parastævne:**

Skal opdateres til engelsk og fremsendes til dressurmail efter aftale.

### **Dato for overrækkelse af klubmesterskabsdækkener og præmier til årets frivillige:**

Vi finder en fra volti, dressur og spring da der er nogle problemer med at finde årets hjælper ift antal hjulpet timer.

Forslag, at der fremover fra hvert stævnevalg nomineres 1-2 hjælpere fremfor alle timer Udregnes manuelt og med et præcist antal timer på alle hjælpere.

Der uddeles derfor i år gavekort for 200 kr til 2 hjælpere fra henv. Volti, spring og dressur.

De hjælpere som udnævnes, er dem, som har været til stede under flest stævner og tydeligt har hjulpet mange timer og derved ydet en ekstra indsats.

Arrangement for overrækkelse bliver evt. onsdag d. 8.maj kl 19.00, men endelig melding kommer, når vi har modtaget dækkener til klubmesterne.

## **5. Orientering fra næstformanden:**

### **Evaluering af generalforsamlingen:**

Uprofessionelt med flere problemer herunder problemer med mad, hjælpertimer og championatlistes.

Forslag om, at det ønskes et specifikt møde om generalforsamling.

### **Bestyrelsesarbejdet:**

Ønsker folk finder ud af, hvad de egentligt vil med bestyrelsen og finder løsninger, hvor vi arbejder i samme retning.

Man skal arbejde sammen fremfor at modarbejde hinanden.

Evt. sociale arrangement sammen fx grillaften eller lign.

Ønskes autosvar til mails.

### **Opgavefordeling i bestyrelsen:**

Dressur rangliste laves af Britha og Michelle

Spring rangliste laves af Emilie og Dorthe

Rideskoleranglister laves af Caroline og Clara

Det pågældende udvalg er ansvarlig for at ranglisterne kommer op, de sendes til Emilie inden den 10 og ligges på hjemmesiden.

Volti rangliste, hvis de selv laver et rangliste pointskema og så ville Caroline og Clara også stå for denne.

Bestilling af dækkener vil Isabella og Henrik være obs på, så de bestilles senest d. 31/12.

Nyhedsbrev og Dorthe starter på dette. Nyhedsbrevet skal laves en gang i kvartalet.

Mangler velkomstfolder, hvor Dorthe ville tale med en grafiker for at gøre dette indbydende for vores medlemmere.

## **6. Orientering fra kasserer:**

Regnskabet for 1. kvartal 2024 er afregnet til Vallensbæk Rideakademi

Regnskaber for 1. kvartal Vallensbæk Rideklub er fremsendt til bestyrelsen

Ved indkøb skal alt faktureres til Vallensbæk Rideklub, øvrige bilag skal påføres købers kontonr. og hvilke udvalg det er indkøbt til.

Børneattester og medlemskab for udvalgsmedlemmer:

Britha anmoder om CPR.nr. på de medlemmer, der skal have børneattest.

## **7. Udvalg**

### **a) Dressurudvalg:**

Planlagte E-D-C-Dressurstævner frem til 01.10.2024

Rideskolestævne den 12. maj

Distriktsmesterskab hest indiv. & Para – Dressurens venners Cup

Championatlistes i dressur er drøftet

Bestemmelser for Klubmesterskab – VLR-cup 2024 er drøftet

Hjælpertimer er drøftet

### **b) Springudvalg:**

Ingen indkommende punkter,

Intet nyt og intet møde

C-stævne i juni og B-stævne i august

snak om at lave et Vallensbæks mesterskab med individuelt og hold til et D-stævne.

**c) Cafeudvalget:**

Aftale om betaling til Rideakademiet fra "Velbekomme". Britha har talt med Maja om dette.

Hjælpermad modregnes 50% for "Velbekomme".

"Velbekomme" sender pengene.

Løsning skal findes ift hvad officials, hjælpere osv ønsker og skal have.

**d) Kæphesteudvalg:**

Intet nyt

**e) Voltigeudvalg:**

Afholdt stævne den 7. april

**f) TREC-udvalg:**

Klubmesterskab, som afholdes enten d. 9 eller 16.juni

TREC samarbejdsaftale er underskrevet og fremsendt d. 26.marts 2024.

**g) Sponsorudvalg:**

Der er travlt i øjeblikket med udsendelse af kontrakter.

**h) Hjemmeside og SoMe-udvalg:**

Karla og Clara får koder til Instagram

Årshjul skal opdateres, så hvert udvalg sender dette og de kommer på hjemmesiden.

**i) Fællesskabsudvalg/Juniorudvalg:**

15.juni afholdes der sommerfest, som aftales med akademiet.

Orientering på de sociale medier.

**j) Ad hoc-udvalg:**

Billetsalg, hvilket Isabella sørger for at reklamere for

**8. Ny mødedato:**

Ny mødedato: Den 11. juni kl. 18.30 på Rideakademiet.

Skal vi indkøbe maling til stald 1,2 og 6.

---

Formand, Henrik Jørgensen

---

Næstformand, Dorthe S. Mikkelsen

---

Kasserer, Britha Skov Jensen

---

Sekretær, Michelle Bertrand Jensen

---

Bestyrelsesmedlem, Emilie Rosengren Johansen

---

Bestyrelsesmedlem, Julie Pihl Bisgaard

---

Bestyrelsesmedlem, Isabella Blond

---

Juniorrepræsentant Clara L. Mikkelsen